
 

Referat af bestyrelsesmøde hos Kaj onsdag den 18/10 - 2023. 

 

1.  Godkendelse af dagsorden:                                                                         Godkendt 

2.  Godkendels af sidste referat:                                                                       Godkendt 

3.  Sammenkomst for nye tilflyttere? Evaluering:  Claus måtte desværre meddele 

bestyrelsen, at der kun var tilmeldt 24 voksne og 4 børn til den planlagte sammenkomst. 

Og heraf var 10 bestyrelsesmedlemmer! Dette noget nedslående resultat gav anledning til 

en snak om motivation - både bestyrelsens og medlemmernes. Men også til en undren 

over resultatet. Sammenkomsten blev jo foreslået på sidste generalforsamling og mødte 

stor velvilje og interesse hos deltagelse. Så hvorfor? Emnet vil blive taget op på den 

kommende generalforsamling, så vi forhåbentlig kan få årsagerne belyst. Der var enighed i 

bestyrelsen om foreløbig at aflyse det planlagte arrangement. 

4.  Lys på cykelstien eller striber? Foreningens fremsendte forslag og begrundelse for en 

belysning af vores sti, er stadig ikke blevet besvaret af Teknisk forvaltning. Claus har endda 

fremsendt forslaget to gange uden resultat. Uanset forvaltningens holdning til forslaget, 

har vi i al fald krav på et svar. Vores reaktion kunne jo evt. være at aflevere forslaget 

personligt, og få en kvittering for modtagelsen! 

Til gengæld har vi fået genopfrisket vores striber på cykelstien. 

5.  Generalforsamling 2023: På den kommende generalforsamling onsdag den 25. oktober 

er følgende personer på valg:  

Bestyrelsen: Leif Hansen, Kaj Balle, Jørgen Arleth, suppleant Kjeld Engelharth.  

Revisorer: Merethe Madsen, Lars Bo.                                                        

Revisorsuppleant: Lisa Oldrup. 

6.  Eventuelt:  Intet til eventuelt.  

7.  Næste møde; Dato for næst møde vil blive aftalt senere. 

 

PBV, Jørgen Arleth. 


